
* Version Française plus bas*

Hello everyone!

We hope you are all doing well and get a chance to relax, recharge and rest this summer. 

As for us at Black Business Atlas Inc. we are still working on our web application and we are
confident that once it is ready for our community, it will be an amazing and useful tool for all of us.
Rest assured that we will notify everyone of an official launch date when we see fit.

On another note, we have some exciting news for everyone. Black Business Atlas Inc. will be
hosting a pop-up market in August 2021 in order to showcase Black talents and businesses. This
will give everyone another opportunity to support one another. We are so excited to meet
everyone in person, finally! Please be on the look out for all the details concerning the event in the
coming weeks. There will be a limited amount of spots for Black entrepreneurs to have a table so it
will be on a first come first served basis. If you are already interested in getting information for a
spot, please do not hesitate to email us your interest at blackbusinessatlas@gmail.com! 

We would also like to take the time to reinforce the fact that BBA Inc. believes in equality, respect
and justice. During a time where Indigenous children’s bodies are being discovered we wish to
offer our heartfelt condolences. We also recognize that the Indigenous communities across Turtle
Island continue to face injustices when it comes to missing and murdered Indigenous women,
unsanitary water within reserves, the overrepresentation of Indigenous bodies within the criminal
justice system, the overrepresentation of Indigenous children within the child welfare systems, the
effects of the sixties scoop as well as the effects of residential schools. We will continue to educate
the people around us and raise awareness for these horrible injustices, as Martin Luther King Jr.
stated an “injustice anywhere is a threat to justice everywhere”. Let us all remember that we are all
immigrants on this land and there is nothing to celebrate until true reconciliation takes place.

Light and love,

Black Business Atlas Inc. Team
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* English version precedes *

Nous espérons que vous allez tou•te•s bien et que vous avez l'occasion de vous détendre, de
vous ressourcer et de vous reposer cet été. 

Quant à nous, Black Business Atlas Inc., nous travaillons toujours sur notre application web et
nous sommes convaincus qu'une fois qu'elle sera prête pour notre communauté, elle sera un
outil étonnant et utile pour nous tou•te•s. Soyez assuré•e•s que nous informerons tout le monde
de la date de lancement officielle quand nous le jugerons approprié!

Dans un autre ordre d'idées, nous avons des nouvelles excitantes à vous annoncer. Black
Business Atlas Inc. organisera un marché pop-up en août 2021 afin de mettre en valeur les
talents et les entreprises noires. Cela donnera à chacun•e l'occasion de se soutenir
mutuellement. Nous sommes si contentes d'avoir l'opportunité de vous rencontrer en personne,
enfin! Restez à l'affût de tous les détails concernant notre événement dans les semaines à venir.
Il y aura un nombre limité de places pour les entrepreneur•e•s noir•e•s et les tables seront
attribuées selon le principe du premier•ere arrivé•e, premier•ere servi•e. Si vous souhaitez déjà
obtenir des informations pour une place, n'hésitez pas à nous envoyer un courriel à l'adresse
suivante, blackbusinessatlas@gmail.com!

Nous aimerions également prendre le temps de rappeler que BBA Inc. croit en l'égalité, le respect
et la justice. À cette heure où des corps d'enfants autochtones sont découverts, nous souhaitons
présenter nos sincères condoléances. Nous reconnaissons également que les communautés
autochtones de l'île de la Tortue continuent de subir des injustices en ce qui concerne les
femmes autochtones disparues et assassinées, l'eau insalubre dans les réserves, la
surreprésentation des corps autochtones dans le système de justice pénale, la surreprésentation
des enfants autochtones dans les systèmes de protection de l'enfance, les effets du scoop des
années soixante ainsi que les effets des pensionnats. Nous continuerons à éduquer les gens qui
nous entourent et à sensibiliser les gens à ces injustices horrible. Comme Martin Luther King Jr. l'a
dit: ”Une injustice où qu’elle soit est une menace pour la justice partout”. Rappelons-nous que
nous sommes tou•e•s des immigrant•e•s sur cette terre et qu'il n'y a rien à célébrer tant qu'une
véritable réconciliation n'aura pas eu lieu.

Amour et lumière,

Équipe de Black Business Atlas Inc.
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Melissa Calixte
www.firelifter.com

coachmel@firelifter.com

Entrainement Physique pour enfants & adultes

Fitness and lifestyle for kids & adults

Centre Toussaint 
centretoussaint.com

IG: @centretoussaint • FB: @centretoussaint

TEL (438) 771-5507

centretoussaintmtl@gmail.com

Enseignement • Learning

ENTREPRISES NOIRES À DÉCOUVRIR
BLACK BUSINESSES TO DISCOVER

Melissa Calixte • She Writes By Mel
www.shewritesbymel.com

IG: @shewritesbymel • FB: @shewritesbymel

TEL: (438) 788-3819

contact@shewritesbymel.com

Content creation, writing, copywriting services  

Création de contenu, Auteure

Frénie Jean-Baptiste

Propriétaire, Bayard Royal
www.bayardroyal.com

IG: bayardroyal • FB: @bayardroyal

TEL (514) 569-1351

info@bayardroyal.com

Patisserie • Bakery

Machab Consulting
www.subscribepage.com

IG: @machabconsulting • FB: @machabconsulting 

machab.consulting@gmail.com

Coaching, Formation, Visibilité pour

entrepreneur•e•s et OSBL

Coaching, Training, Visibility for

entrepreneurs & Non-profits
Boutique Effy Style

www.effystyle.com 

IG: @boutiqueeffystyle • FB: @effystyleboutique

Vêtements & Accessoires d'inspiration Africaine •
African Clothing & Accessories 
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Beauté à l’Africaine Inc  
www.beautealafricaine.com 

IG: @beaute_a_lafricaine • FB: @africanbeauthy

TEL: (514) 475-9266

beautealafricaine@gmail.com  

Beauté & Mode • Beauty & Fashion

BEAUTIFUL ELEGANT EVENTS 

 Magda Akadiri
www.beautifulelegantevents.com

IG: @beautifulelegantevents 

FB: @beautifulelegantevents

TEL (514) 699-1556

bee@beautifulelegantevents.com

Organisatrice de mariages et d'événements •
Event and Wedding Planner

Julie Tano Lawson • CABINET CONSEIL CX
Consultante principale

www.expertcx.ca

(514) 659-2501

FB: @expertcx

jtanolawson@expertcx.ca

Avocate • Lawyer

Mon Patissier Udson
www.monpatissierudson.com

IG: @mon_Pâtissier_udson

FB: Mon Pâtissier Udson

TEL : (514) 703-9592

info@monpatissierudson.com

Pâtisserie • Bakery

ABORA MOULAGES 3D
www.aboramoulages3d.com

IG: @ingrid_aboramoulages3d • FB:

@IngridMinpang

contact.aboramd@gmail.com

Moulages Corporels 3D • 3D Body Molding
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